

Dear Guest,

Thank you for choosing the Marriott Paris Charles de Gaulle Airport hotel for your upcoming stay. I take this opportunity to welcome you to our property and to our magnificent city of love and lights.

We are delighted to offer you a complimentary shuttle service to and from CDG Airport.

You will find at **Terminal 2B** on the **departure level**. Please follow the sign ROISSY BUS EXIT, which will be found just right after the restaurant named **"CARL'S JR."**

Kindly note that this meeting point is determined by the airport. Any stop outside this meeting point is prohibited by the airport.



Our shuttle is a black van with a big letter 'A' White on its sides and name "Marriott" in front. It's running every half an hour from 6 am until 11h15 pm. **No shuttle runs between 11:15 PM and 6:00 AM, and it does not serve Terminals 1 and 3.**

If you take the shuttle from the airport you do not need to book a seat in advance. Please stand at this pick-up point, our shuttle will come every 30 minutes. Should you need further assistance to find the pickup point, do not hesitate to call us, our reception team will be more than happy to assist you.



01 34 38 53 53 - DIAL 1

- From **Terminal 1** or **Terminal 3**, you'll have to take de CDGVAL Light Rail Toward Terminal 2
- From **Terminal 2E** or **2F**, you'll have to walk around up to 20 minutes toward Terminal 2B 2D

- Please be aware that our shuttle accommodates a total of **8 passengers**.

If you would be requiring our airport shuttle **from the hotel to the airport**, we advise you to book your spot at the reception during your check in. The shuttle will drop you at the same point.

We remain at your entire disposal for any further assistance,

Looking forward to see you,

Best regards,



FRONT OFFICE DESK

Paris Marriott Charles de Gaulle Airport Hotel
5 Allée du Verger, Zone Hôtelière, 95700 Roissy en France

T +33.1.34.38.53.53 | F +33.1 34.38.53.54

Mhrs.parmc.fos@marriott.com ParisMarriottCharlesdeGaulle.com

Chers Client,

Merci d'avoir choisi l'hôtel Marriott Paris Charles de Gaulle Airport pour votre prochain séjour. Nous sommes heureux de vous accueillir dans notre établissement ainsi que dans notre magnifique ville d'amour et de lumière.

Nous sommes ravis de vous proposer un service de navette gratuit, reliant l'aéroport Charles de Gaulle à notre établissement. Ce service est disponible tous les jours de 6h00 à 23h15. Vous pourrez trouver notre navette à l'intersection des Terminaux 2B et 2D, au niveau des départs. Suivez la direction Roissy Bus située juste après le restaurant « Carl's JR »

Ce point de rencontre est déterminé par l'aéroport lui-même. Il nous est interdit de le modifier pour un autre endroit.



Notre navette est un van noir avec un « A » blanc sur le côté et l'inscription « Marriott » sur l'avant. **Aucune navette ne circule entre 23h15 et 6h, et elle ne dessert pas les terminaux 1 et 3.**

Depuis l'aéroport, vous n'avez pas besoin de réserver votre place en avance. Patientez simplement au niveau du point de rencontre, la navette se présentera toutes les 30 minutes. Si vous rencontrez une quelconque difficulté contactez-nous, notre équipe de Réception sera ravie de vous aider.



01 34 38 53 53 – **OPTION 1**

- **Depuis les Terminaux 1 et 3**, vous devrez prendre le «CDGVAL» afin de rejoindre le Terminal 2
- **Depuis les Terminaux 2E ou 2F** vous devrez marcher environ 20 minutes avant de rejoindre les Terminaux 2B 2D
- Veuillez noter que notre navette peut accueillir un total de **8 passagers**.

Si vous avez besoin de la navette **depuis notre établissement pour rejoindre l'aéroport**, nous vous conseillons de réserver vos places au moment de votre arrivée auprès de la personne qui s'occupera de vous accueillir. La navette vous déposera au même point de rencontre.

Nous restons à votre disposition pour toute information complémentaire,

Nous avons hâte de vous accueillir,



FRONT OFFICE DESK

Paris Marriott Charles de Gaulle Airport Hotel

5 Allée du Verger, Zone Hôtelière, 95700 Roissy en France

T +33.1.34.38.53.53 | F +33.1 34.38.53.54

Mhrs.parmc.fos@marriott.com ParisMarriottCharlesdeGaulle.com